



Protokoll fra hovedstyremøtet, 15. oktober 2024

Tid: 15. oktober 2024 kl. 19.30 – 22.15
Sted: Klubbhuset

Til stede: Eva Sjue, Dag Endal, Elisa Wiborg, Monique Nyberget Hiller, Thor Olav Tvedt Delgado-Rodriguez, Knut Røli, Trond Dahl, Monir Rfifi, Silje Baez Kronstad, Eva Bakke, Waqas Sarwar.

Forfall: Winta Negassi

Sak HS20/2024-2025 Godkjenning av protokoll og sakliste

- a) Hovedstyreprotokoll fra 2. september 2024
- b) Forslag til sakliste

Vedtak:

Protokoll og sakliste godkjent.

Sak HS21/2024-2025 Økonomistatus 2024

Thor Olav og Dag har hatt en gjennomgang av regnskapsstatus for alle grupper og prosjekter, samt for hovedstyret. De ga muntlig rapport på møtet med konklusjon at det ikke er noe uforutsett i regnskapet siden forrige styremøte.

Vi har fått bevilget 1.334.050 kroner for 2025 fra Oslo idrettskrets til «en ekstrainsats for å bidra til at alle barn og ungdom mellom 6 og 19 år gis like muligheter til å delta i idrett uavhengig av hvor de bor og familienes sosioøkonomiske ressurser». Midlene kommer fra Kulturdepartementet. De blir overført i løpet av få dager. Det er tredje året vi får en slik betydelig bevilgning av relativt frie midler.

Trond rapporterte fra telefonsamtale med lederen for ProPlan om erfaringene med regnskapsførsel, særlig knyttet til to forhold: Sist årsoppgjør og løpende ajourhold av regnskapet fra ProPlans side. Våre tilbakemeldinger ble notert og godtatt, og ProPlan vil sette på ekstra medarbeider til å følge opp vårt regnskap, i tillegg til Balal. Trond ga beskjed om at erfaringene fra neste årsoppgjør vil være siste sjanse til å bevise at vi kan fortsette samarbeidet.

Vedtak:

Rapporten om ProPlan tatt til etterretning. Vi kommer tilbake til saken etter neste årsoppgjør.

Trond sjekker med banken om høyere rente på høyrentekontoen.

Sak HS23/2024-2025 RUBIC – nytt medlemsregister

Vi er godt i gang med overgang til RUBIC som nytt medlemsregister. Status:

- Vi har hatt 20. september til 1. oktober som «frys-periode» da verken Medlemsnett eller RUBIC skulle brukes. Målet var å komme i gang med RUBIC fra 1. oktober, men vi må



først få avtale med Swedbank om betalingsløsning før vi kan melde inn folk i RUBIC og sende ut fakturaer. Denne avtalen er nok på plass før styremøtet.

- Det har vært tre opplæringsmøter med god oppslutning fra gruppene.
- Overføring av medlemmene fra Medlemsnett til RUBIC ser ut til å ha gått smertefritt. Eva B har tatt ut lister på alt fra Medlemsnett, for sikkerhets skyld.
- Innmeldingsskjema ligger klart, men all informasjon om innmelding på hjemmesidene våre endres i tråd med nye rutiner.
- Foreløpig har vi bare forhold oss til medlems-modulen i RUBIC, ikke de andre modulene.
- RUBIC har vært veldig service-minded nå ved oppstart.

Vedtak:

Tatt til etterretning.

Sak HS24/2024-2025 Bruk av foto og bilder (knyttet til innmelding)

Vi har en problemstilling knyttet til det nye innmeldingsskjemaet som det er greit at styret drøfter: Hvordan skal vi løse «foto/video-tematikken» i det nye innmeldingssystemet? For å si det enkelt: Skal vi gjøre det enklest mulig å reservere seg eller vanskeligst mulig eller noe midt imellom?

Skal man være veldig GDPR-trofast, skal reservasjonsmuligheten gjøres mest mulig eksplisitt og mest mulig enkelt å reservere seg. Men skal vi tenke på verdien vi har av bilder og video for å fortelle de gode historiene og framsnakke klubben, lokalmiljøet og idrettstilbudet, trenger vi bilder og film fra virksomheten. Erfaringen er at hvis man gjør det for enkelt, er det mange som bare krysser av for «nei» for sikkerhets skyld. «Når de spør, er det sikkert noe skummelt, så jeg tar ingen sjanser». Da får vi i verste fall mange som reserverer seg og en umulig oppgave med å holde styr på dette. Konklusjonen kan bli at vi aldri får tatt verken film eller bilder av frykt for at det kan stå en eller annen i bakgrunnen som har reservert seg.

Vi har for øvrige hatt egne regler for bruk av fotografering fra aktiviteten gjennom flere år allerede. De er litt mer liberale enn strengeste tolkning av reglene som NIF har:

<https://haugerudif.no/bruk-av-bilder-i-hif/>

Viktigste budskap: Bruk hodet ved publisering av bilder. Aldri bilder av utøvere i negative situasjoner eller posisjoner.

Styreleder orienterte om alternative løsninger med det nye innmeldingssystemet i RUBIC.

Vedtak:

Vi går for Dag sitt forslag om hvordan vi innhenter informasjon om reservasjon til bruk av foto/bilde: Medlemmene blir bedt om å legge informasjon om bildereservasjon i kommentarfeltet på innmeldingsskjemaet.

Sak HS25/2024-2025 Reguleringsprosessene

Vi har de siste ukene fått ulike og motstridende beskjeder om når reguleringsdokumentene for skole/idrett og boligbygging blir lagt ut på høring. For øyeblikket er beskjeden at de to reguleringssakene vil bli samkjørt og at papirene kanskje ikke blir offentlige på denne sida av nyttår. I mellomtida må vi bare forberede oss på det som vil komme og bruke tida til informasjonsarbeid til beboerne hos oss.



Eva S og Dag har gjennomført den første av «Framtidsvandring», dvs en guidet tur rundt på Haugerud med forklaring av hvor de nye skolene og idrettsanleggene kommer til å bli plassert rundt 2030. Den første vandringen hadde mer enn 30 deltakere. Neste vandring blir torsdag 17. oktober.

Den 7. oktober gjennomførte Samarbeidsrådet et informasjonsmøte hvor kommunens folk legger fram hver av de fem reguleringssakene i kortform. Knut og Monique var møteledere. Det ble gitt et muntlig referat fra møtet. Bygging vil antakelig starte i 2027 og med siste del av anlegget ferdigstilt rundt 2032-2033.

Det ligger positive formuleringer i byrådets forslag til kommunebudsjett for 2025:
...skoleanlegg for Haugerud og Trosterud skoler er en del av en større områdeutvikling og detaljreguleringen pågår. Ny Haugerud skole videreføres med kapasitet for seks klasserekker og ny Trosterud planlegges som en B4. Planen skal utføres som trinnvis utbygging, og rekkefølgen er ikke endelig avklart. Prosjektet er komplekst og dette medfører en risiko for fremdriften, men det arbeides for ferdigstilling så snart som mulig, og tidligst 202 (?), senest 2033.

Prosjektkategorien angir en overslagsavsetning basert på forventet kostnad. Byrådet foreslår å sette av 3,5 mrd. til formålet hvorav 52 mill. i 2025. Avsetningen benyttes til nye prosjekter som følger av bystyrevedtatt skolebehovsplan. Det er avsatt midler til Haugerud/Trosterud skole, flerbrukshall og kulturstasjon, Etterstad vgs., Lambertseter og Ellingsrudåsen skole. Prosjektene innarbeides i budsjettet når kvalitetssikring, KS2, er gjennomført og midler til prosjektene flyttes da fra prosjektnr. 116503 til prosjektnr. 116510.

Eva S og Dag ga en orientering om møtet som de var på med Utdanningsetaten der vi fikk inntrykk av at de nå forbereder en omkamp om Tveita-alternativet.

Styret diskuterte hvilke saker vi nå skal prioritere å jobbe med i påvente av at reguleringssakene blir lagt ut på høring.

Vedtak:

Vi skal prioritere følgende saker den kommende perioden, i påvente av at reguleringspapirene blir lagt fram:

- Erstatningsbanen på Tveita; sikre at bystyrets vedtak blir gjennomført
- Tennisbaner i det nye anlegget, i samarbeid med tenniserådet
- Beredskapsplanen for byggeperioden
- Hva med parkeringsmuligheter i det nye anlegget? En sak som vi kanskje kan få velforeningen til å fronte mest.

Thor Olav ber Omar Gamal om å sjekke framdriften på Tveitabanen med et spørsmål til byrådet i bystyret. Waqas prøver å få et spørsmål til idrettsbyråden fra AP-politikere der det spørres om hvilket oppdrag utdanningsbyråden har gitt til prosjektgruppa for byggeprosjektet.



Sak HS24/2024-2025 #DenGodeLandsbyen

I samarbeidsavtalen med Bydel Alna ligger det et punkt om at Haugerud IF skal bidra til å utvikle og gjennomføre ideen om #DenGodeLandsbyen. Dag har hatt et møte med Bydel Alna og Områdeløftet for å klarlegge hva dette innebærer og hvilke forventninger bydelen har til oss. Begrepet som står i avtalen (konseptvalgnotat) viste seg å være uaktuelt. Status er nå:

- Områdeløftet har som plan å sette av 500.000 kroner til #DenGodeLandsbyen i 2025-budsjettet.
- Pengene er tenkt disponert av Haugerud IF (på vegne av BAL og fellesskapet) siden vi har enklere prosesser rundt ansettelser, innkjøp osv. Deres eget forslag!
- Det vil bli et «prosjekt» som styrer disse pengene sammen med oss. Den etablerte arbeidsgruppa (der bl.a. Ove Kenneth, Eva S og jeg sitter) blir arbeidsgruppe også for dette. Landsbyrådet blir referansegruppe.
- Bydelen har ansatt en «prosjektutvikler»; Joakim Teien, som skal bistå i arbeidet. Bydelen får også en ny kommunikasjonsmedarbeider som kan bidra.
- Det står også 200.000 på budsjettet i år i Områdeløftet til stedsidentitet/#DGL. Vil antakelig bli brukt til profilartikler/merch når logoen er klar – for å synliggjøre og minne om ideen ute i lokalmiljøet. Pengene står i Områdeløftets budsjett
- Områdeløftet planlegger å sette av penger på 2025-budsjettet til «beredskapsplanen». De bruker ordene «Sosial beredskap i byggeperioden». Foreløpig er det ikke så mye mer enn dette som er klart.

Vedtak:

Tatt til etterretning

Monique bidrar når hun kan.

Sak HS25/2024-2025 Ungdomsmiljøet

Skoleferien var en periode med veldig rolige forhold på Haugerud og Trosterud. Men mot slutten av ferien blusset det opp mye dealing og røyking blant en del guttegrupper, særlig rundt senteret og idrettsparken på Haugerud. Biler kjørte helt åpenlyst rundt og solgte dop, og til forskjell fra tidligere var det røyking helt åpenlyst.

Vi tok umiddelbart kontakt med bydelen, SaLTo, barnevern, Trosterudklubben og politiet som vi alltid rådfører oss med i slike saker. Vi ønsket en felles innsats for å forebygge at situasjonen skulle eskalere, at idrettsområdet skulle bli en røykeplass der alt var lov, og at vi skulle få starten på «svenske tilstander». Hvis kriminelle grupper får «territoriekontroll» og følelse av at de kan operere uforstyrret, kan mye av det gode arbeidet som blir gjort i nærmiljøet bli vanskeliggjort.

SaLTo-koordinator Nahom Jonas og bydelen reagerte raskt og konstruktivt og flere møter ble avholdt der Thor Olav og Dag representerte Haugerud IF. Disse to var vel på dette tidspunktet de som hadde tettest kontakt med og oversikt over utfordringene, siden de oppholdt seg rundt i området på kveldstid og helg.

Mandag 1. oktober ble det holdt et avgjørende møte der Trosterudklubben, barnevernet og Haugerud IF ble enige om et felteprosjekt med unge voksne ute på kveldstid, helst sju dager i uka og med oppstart så snart som mulig. Klubben og barnevernet fant penger i sine budsjetter, og Bydel Alna fant 83.000 kroner til HIF som vi kunne bruke til felting fram til jul. Samme kveld var feltingen i gang; Trosterudklubben man og ons, barnevernet tirs og tors og HIF på helgedagene. Monir, Hannan og Mustafa gjør vår del av jobben.



Vi starter opp igjen med futsal for de eldste gutta på sen lørdagskveld, og det er laget ordninger slik at felterne kan bruke H2 og Trosterudklubben hvis det trengs, uten forvarsel så sant lokalene er ledige.

Vi jobber også med mer intens hjelp til enkeltpersoner; noen av gutta våre som er ute å kjøre.

Politiet har blitt holdt løpende orientert, og de har økt sin tilstedeværelse på Haugerud.

Det ble gitt muntlig statusrapport på styremøtet. Thor Olav varslet at situasjonen nå er så betent og intens at oppfølging fra vår side går ut av over hans og klubbens øvrige arbeid.

Vedtak:

Informasjonen tatt til etterretning. Styret er innforstått med at disse akutte utfordringene kan føre til at framdrift med andre saker kan bli forsinket.

Dag tar en telefon til bydelsdirektøren og orienterer om situasjonen.

Sak HS25/2024-2025 Trosterud/Haugerud-dagen

Årets Trosterud/Haugerud-dag ble avholdt søndag 1. september i Haugerudparken, i et samarbeid med «alle gode krefter» i nærmiljøet. Vi i HIF bidro med aktivitetsløype for barn som tidligere (Silje ansvarlig) i tillegg til at Dag var hovedansvarlig i planleggingsgruppa for hele opplegget og med ansvar for PR.

Dagen ble vellykket på alle måter, men vi hadde langt færre barn enn tidligere år som leverte inn deltakerslippen på aktivitetsløypa. Aktiviteten var imidlertid like stor som tidligere. Silje har laget en detaljert evaluering som vi drar nytte av neste år.

Neste års dato: 7. september 2025.

Vedtak:

Tatt til etterretning

Sak HS18/2024-2025 Orienteringssaker

- Vi har hatt to åpne familiedager i Haugerudhallen med aktivitet for foreldre og barn: 29. september og 12. oktober. Eva og Monique ansvarlige, med Dag som medhjelper på den første dagen. Den dagen hadde vi også salg av HIF-klær i tillegg til åpen aktivitet. Kiosk begge dager, drevet første gangen av Unge ledere, andre gangen av Eva/Monique.
- Dag hadde i forkant av dette styremøtet innlegg på et folkemøte som AP-lagene i Groruddalen arrangerte. Fokus: Forebygging av kriminalitet og andre ungdomsproblemer, basert på erfaringene fra Haugerud/Trosterud.

Vedtak:

Thor Olav sender søknad til Sparebankstiftelsen på inntil 50.000 kroner som skal dekke lønn til Unge ledere som jobber på familiedagene.



Sak HS19/2024-2025 Neste styremøter

Vi har tidligere vedtatt denne møteplanen:

- 4. november kl. 19.00: Styremøte
- 12. desember: Juleavslutning for nøkkelpersoner i klubben

I og med at møtet den 7. oktober ble flyttet 15. oktober, blir det kort tid til møtet 4. november og lang tid til neste styremøte på nyåret.

Forslag: vi kjører neste styremøte i slutten av november.

Monique informerte om at Tveten gård er bestilt til juleavslutningen.

Vedtak:

Flytter møtet 4. november til 18. november

Referent:

Eva Bakke
Styreleder

Protokollen godkjent

Dag Endal
Styreleder